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HOSPODAŘENÍ SVAZU 2019
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- hospodářský výsledek

- svaz hospodařil v rámci roku 2019 se schodkem 333tis. Kč

- I přes tento výsledek je svaz ve velmi dobré finanční kondici

- hospodaření ČBOS,

- hospodaření skončilo se ziskem 10tis. Kč

- V rámci ČBOS byla v loňském roce velmi malá aktivita

- dotace rok 2020

- velké poděkování sekretariátu za vynikající a rychlou reakcí zajištění 100% výše dotace roku 2019 



SPORTOVNÍ ÚSPĚCHY 
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• EH v BAKU  

– celkem 7 reprezentantů, nejblíže k postupu ze skupiny měla Kateřina Tomalová, kromě 

hráčské účasti jsme měli účast i v rozhodcovské části kdy zástupce hlavního 

rozhodčího byl na EH Mojimír Hnilica,

• Akademické mistrovství 2019 v Polsku 

– Sabina Milová (bronzová medaile, Jan Louda univerzitní mistr Evropy, Ondřej Král 

univerzitní vícemistr Evropy a v soutěží družstev druhé místo

• MS krásné sedmičlenné zastoupení

• MEJU17 

– 5. místo družstva a 

– osmifinále Jana Janoštíka

• MSJ 

– 17. místo v družstvech, velmi cenné zkušenosti pro hráče a výhry nad Ruskem a VB

• ME v Lievinu a MEU15



AKTIVITY SVAZU
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• regionální projekt BE v Karviné, 

– se zastoupením pěti zemí a přes 40 hráčů,

• parabadmintonový kurz v Brně 

• síně sláv unie profesionálních trenérů ČOV a 

– do této síně slávy byl uveden Petr Lacina

• nový web

– první krok a design je spuštěn

– IS v tuto chvíli stále ladíme a optimalizujeme procesy

• disciplinární řád – zpracován a připraven pro odhlasování novým VV

• soutěžní řád – zpracován a připraven pro odhlasování novým VV



RŮZNÉ
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• personální

– odchod Pavla Floriana z TMK

– příchod Petry Moravcové do TMK

• zrušení MMČR v Karviné

• COVID
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Děkuji Vám za pozornost


